

Dr. Ehab Atta

- Ph.D. in Arabic & Comparative Literature, Ain Shams University, Egypt.
- MA in teaching Arabic as a Foreign Language, The American University in Cairo (AUC), Egypt.
- Bachelor of Arabic Languages & Literature, Ain Shams University, Egypt.
 - Assistant Professor of Arabic as a foreign language, Ondokuz Mayıs University, Samsun, Turkey.
 - Assistant professor of Arabic and comparative literature, Ibn Haldun University, Istanbul, Turkey.
- Certified trainer at certificate program in teaching Arabic as a Foreign Language, AUC, Egypt.
- Lecturer in the department of teaching Arabic as a Foreign Language, AUC, Egypt.

- دكتوراه في الأدب العربي والمقارن - جامعة عين شمس - مصر.
- ماجستير في تدريس اللغة العربية كلغة أجنبية - الجامعة الأمريكية بالقاهرة (AUC) - مصر.
- بكالوريوس الآداب واللغات العربية - جامعة عين شمس - مصر.
- أستاذ مساعد اللغة العربية كلغة أجنبية - جامعة أون دو كوز مايس - سامسون - تركيا.
- أستاذ مساعد في الأدب العربي والمقارن - جامعة ابن خلدون - اسطنبول - تركيا.
- مدرب معتمد في برنامج شهادة في تدريس اللغة العربية كلغة أجنبية - الجامعة الأمريكية بالقاهرة - مصر.
- محاضر في قسم تدريس اللغة العربية كلغة أجنبية - الجامعة الأمريكية بالقاهرة - مصر.